教育學院學士班書卷獎同名次參酌獲獎順序

The Program Academic Achievement Award's Awarding Order for the Candidates with the Same Rank

114年6月4日113學年度第10次班務委員會通過

一、 依114年4月16日本校113學年度第2次教務會議討論事項提案四之決議辦理。

In accordance with the resolution of Proposal 4 discussed at the 2nd Academic Affairs Meeting of the 2024 academic year, held on April 16, 2025.

二、本校書卷實施要點修正條文第二點(三)明定,若受獎有二人以上列同排名且超過受 獎人數時,由各學系自訂同名次參酌順序並提供獲獎名單。

If two or more candidates share the same rank and the number of candidates exceeds the available awards, recipients will be selected in the following order:

1. 當學期實得總學分數。

Total Earned Credits for the Current Semester.

當學期修習本班必選修學分數較高者(以本班課程架構相同科目名稱及課程代碼為
準)。

A higher number of required and elective credits completed in the program during the current semester (based on identical course titles and course codes as outlined in the program's curriculum structure).

當學期修習 EMI 課程學分數較高者。

A higher number of EMI (English as a Medium of Instruction) course credits completed during the current semester.

4. 取得下列跨域修習身分(優先順序由(1)至(3)):

Possession of the following cross-disciplinary learning qualifications, prioritized in the order below:

- (1) 雙主修 (Double Major Program)。
- (2) 輔系 (Minor Program)。
- (3) 跨域學分學程(Cross-Disciplinary Credit Program)。